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Commissie VWS

Aan de minister van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Plaats en datum: Den Haag, 19 december 2019
Betreft: Verzoek m.b.t. plenair debat over de wachtlijsten voor de verpleeghuizen
Ons kenmerk: 2019Z25876

Geachte heer De Jonge, 

In de procedurevergadering van de vaste commissie voor Volksgezondheid, Welzijn en Sport van 18 
december 2019 is gesproken over het plenaire debat over de toenemende wachtlijsten voor de 
verpleeghuizen, dat naar verwachting kort na het kerstreces zal worden gehouden. 

De vaste commissie voor Volksgezondheid, Welzijn en Sport heeft besloten u te verzoeken om in de 
uitgebreide beleidsreactie op de bouwopgave verpleeghuiscapaciteit die de Kamer nog ontvangt,  
tevens op de onderstaande aanvullende vragen expliciet in te gaan. 

 Hoe worden de prognoses berekend van het aantal mensen met een Wlz-indicatie?
 Hoe wordt de koppeling gemaakt tussen de prognoses en de contracteerruimte voor de 

zorgkantoren?
 Kan een overzicht worden gegeven hoeveel verpleeghuiscapaciteit er de afgelopen jaren is 

bijgekomen?
 Kan een overzicht worden gegeven hoeveel verpleeghuiscapaciteit er de afgelopen jaren is 

verdwenen?
 Hoe is in het verleden omgegaan met de rekenformule en wat betekent dit voor de toekomst?

Bij deze breng ik u het verzoek van de commissie over.

Hoogachtend,

de griffier van de vaste commissie voor Volksgezondheid, Welzijn en Sport,

mw. mr. drs. H.J. Post


